

Dish It Out Dinner Delights

Terms and Conditions

1. The offer is available to users of the Taikoo Place App who have successfully registered and verified their email.
2. The offer is available from 16 June to 31 August 2025, Monday to Sunday, from 6pm to the respective regular last order time of the participating merchants (based on seating time).
3. The offer is only applicable to dine-in à la carte menu, dinner set menu, special recommendation menu, or full-priced food.
4. The offer is available to Taikoo Place App users who dine during the designated hours with a minimum net spend of HK\$400 or above (excluding the service charge) are eligible for a HK\$100 discount. Please present this offer to staff when placing order.
5. Each Taikoo Place App user is entitled to redeem the offer **ONCE per day**. The offer can be collectively utilized **by multiple Taikoo Place App users** on a single receipt for every HK\$400 spent. For example, if a dining group consists of **TWO** eligible users and they collectively spend over HK\$800 on a single receipt, they can enjoy a total discount of HK\$200 (**TWO** HK\$100 discounts). Furthermore, for **each additional eligible user** beyond two, who collectively spends every HK\$400 on a single receipt, **an additional HK\$100 discount** can be utilized.
6. A 10% service charge may apply for dine-in service, subject to individual participating merchants.
7. The offer can be used in conjunction with other promotional offers or vouchers, and is calculated based on the net value of the purchase. The net value does not include any deductions from merchant cash vouchers, gift certificates, or other discounts and offers.
8. The offer is available on a first-come-first served basis, while stocks last. Redemption may end earlier than scheduled without prior notice. Each user can redeem this offer only once per day throughout the promotional campaign.
9. To redeem this offer, tap the "REDEEM" button below and follow the steps.
10. This offer, opening hours and terms & conditions are subject to change without prior notice.
11. Should any disputes arise, the decision of Swire Properties and the merchant shall be final.

Dish It Out 晚市優惠

條款及細則

1. 此優惠只適用於完成電郵登記及認證的 Taikoo Place App 用戶。
2. 優惠推廣期為 2025 年 6 月 16 日至 8 月 31 日（逢星期一至日）晚上 6 時至參與商戶之最後點餐時間（以入座時間計算）。
3. 優惠只適用於堂食惠顧參與商戶的主餐牌、晚市套餐、特別推介餐牌或正價食品/飲品，不適用於歡樂時光餐牌。
4. Taikoo Place App 用戶於指定時段最低消費淨值 HK\$400 或以上（加一服務費前），可享 HK\$100 折扣。請於落單時聲明使用此優惠。
5. 每位 Taikoo Place App 用戶每日限享此優惠一次。多位合資格用戶可共同於單一收據上使用優惠，基本條件為每消費滿 HK\$400 即可享折扣。具體使用方式如下：若用餐團體中有兩位合資格用戶，且該團體於單一收據消費金額達 HK\$800，則可獲得總計 HK\$200 的折扣（即分別使用兩次 HK\$100 折扣）。此後，每增加一位合資格用戶且每累計消費滿 HK\$400，即可額外使用 HK\$100 折扣，餘此類推。所有折扣金額均以單一收據上符合資格之消費金額為計算基準。
6. 堂食可能會收取 10% 服務費，視乎個別參與商戶而定。
7. 此優惠可與其他優惠或優惠券同時使用，以消費淨值計算。如使用商戶現金券/禮券/其他折扣及優惠均不會計算入消費淨值。
8. 優惠數量有限，先到先得，換完即止。如反應熱烈，兌換期將提早結束而不另行通知。活動期間，每位用戶每日只能兌換一次此優惠。
9. 點擊頁底的「兌換」按鈕及按照步驟兌換優惠。
10. 優惠內容、營業時間，以及條款及細則如有更改，恕不另行安排及通知。
11. 如有任何爭議，太古地產及商戶將保留最終決定權。